
Protokoll fra medlemsmøtet 16.03.2022
Dato: 16.03.2022
Kl.: 20:30
Sted: Teigar ungdomsskole

Tilstede: 24 medlemmer, god stemning og gode diskusjoner.

Referent: Cecilie

Færder Fyrs Venner styreleder, Martin Hartmark Aas åpnet møtet.

Sak 01/22 Hjemmeside og facebook

Thomas Ekdahl snakket litt om facebook, vertskap kan få lov til å poste på
facebook. Han viste hjemmesiden, og hvor man skal melde seg på vertskap for
sesongen 2022.

Sak 02/22 Grupper

Thomas Ekdahl og Martin Hartmark Aas informerte  om gruppefordelingen.
Meningen med grupper er å fordele litt ansvar over på medlemmene. Følgende
ansvarlig er for de enkelte gruppene:

Anne Schmidt-Hanssen -              Signalboligen

Nina Larsen -                                Vertskapsboligen

Rine Rivers -                                 Naust og smie

Martin Hartmark Aas -                   Båt

Cecilie Thomine Johansen -          Kulinarisk



Trygve Lie -                                  Natur og miljø

Terje Kristiansen -                        Fyrhistorisk

Sak 03/22 Dotømming

Skjærgårdstjenesten tømte doen 10.03. Dette var første tømming etter 5
år. Medlemmene foreslår å få opp plakater med skriv på doene, der vi
informerer om at utedoen skal behandles som vårt eget toalett hjemme,
våtservietter, hygieneartikler, snus etc. skal i søppelbøtte.

Sak 04/22 Redningstige

Vi har søkt Kystverket om å få en redningsstige ved brygga. Forslag om
å henge opp redningsbøye på brygga.

Sak 05/22 Vertskap

Styret oppdaterer vertskapspermen.


